Dear Friends !

We invite you to take part in III Open individual Cup “In the Memory of Yamada Koji” which will be held on   06.09.2008   in Russia, Vladivostok.
The preliminary deadline for application is - 15.07.2008.  If you are going to take part in the Cup, please, let us know before this date.
The final deadline for application handing is - 15.07.2008.

Organizers of the Cup are Regional Sport Society of Kendo Lovers,

Vladivostok Kendo Iaido Jodo Federation with support of All-Russian Public Organization “Russian Federation of Kendo Iaido Jodo” and Seaside territory administration’s Committee of physical training and sport and Kendo Association of Niigata (Japan).

To achieve success in the field of organization of competition we ask you to give us preliminary confirmation of you participation and provide us with following information until -15.07.2008.:

1. The list of delegation’s members (Names and surnames of sportsmen and managers)

2. Sport qualification of participants

3. Date of birth

4. Photos 5*4 of each delegation member (colored) for magazine

5. Information about delegation’s managers (for magazine)

Accounting the cost of participation in  “Third Open Kendo Cup In the Memory of Yamada Koji”.

 TOTAL: 230 $
2.  Standard 
	1.
	 Payment for participation
 
	120$
	2.800
	

	2.
	Ferry airport - Vladivostok - airport
	30-40 $
	650-750 р
	

	3.
	Farewell Party
	50-60 $
	1.200-1.400р
	

	4.


	Residence and breakfast  in the hotel  "Vladivostok "  
(1 place apartments)
	110-120 $ .
	2.500-2700 р.
	

	4а
	Residence and breakfast  in the hotel  «Vladivostok»    
(2 places apartments )
	120-130 $ .
	2700-2900 р.
	


 TOTAL:   480 $
All the prices are specified at the rate of the Central Bank at date of payment. 
We are ready to answer all your questions about 3rd Open Individual Cup “In the Memory of Yamada Koji” after receiving preliminary confirmation.

Organizing Committee
_______________________________________

Уважаемые Господа!

           Приглашаем Вас принять участие во III Открытом индивидуальном Кубке «Памяти Ямада Кодзи», который пройдет 6 Сентября 2008  в России- г. Владивосток.
        
   Предварительный срок подачи заявок на участие –до 15.07.2008 г. Если Вы собираетесь принять участие в кубке, сообщите нам об этом до указанной даты. Прием окончательных заявок будет длиться до 15.07.2008 г.
          Организаторами Кубка выступают Межрегиональная общественная организация «Спортивное общество любителей кендо иайдо» совместно с Общероссийской Общественной Организацией «Российской Федерации Кендо Иайдо Дзедо», Владивостокской Городской Федерацией Кендо Иайдо Дзедо, при поддержке Краевого комитета по физической культуре и спорту и Ассоциации Кендо префектуры г. Ниигата (Япония).  

       
    В целях успешного решения вопросов, связанных с организацией соревнований, просим Вас до 15 июля 2008 года дать  предварительное подтверждение на участие и сообщить следующие сведения:

         1. Списочный состав делегации (ФИО спортсменов и руководителей).

         2. Спортивная квалификация участников

         3.  Даты рождения

         4.  Четыре цветные фотографии 5х4 каждого члена делегации (для журнала).

         5.  Сведения о руководителях делегации (для журнала).  
2. Стандарт

	1.
	Взнос за участие
	2.800
	
	
	120$
	

	2.
	Транспортировка Вл-к – Аэропорт - Вл-к
	650-750 р
	
	
	30-40 $
	

	3.
	Сайнара
	1.200-1.400р
	
	
	50-60 $
	

	4.


	Проживание с завтраком в гостинице «Владивосток»    1 местн.
	2.500-2700 р.
	
	
	110-120 $ .
	

	4а
	Проживание с завтраком в гостинице «Владивосток»    2 местн.
	2700-2900 р.
	
	
	120-130 $ .
	


ИТОГО: 10.750 р.
 Цены могут меняться в зависимости от курса  Центробанка на день оплаты.
 После предварительного подтверждения мы готовы ответить Вам на все интересующие Вас вопросы, связанные с проведением III Открытого Кубка «Памяти Ямада Кодзи».

Оргкомитет.
